
Zapisnik 8. - oktobrske seje ŽPS Sostro, 17. oktobra 2022 
 
Prisotnost: glej listo prisotnosti. 
 
Dnevni red seje: 
1. Molitev, 
2. Pozdrav, določitev zapisnikarja in potrditev dnevnega reda, 
3. Refleksija dela za nazaj, 
4. Refleksija dela za naprej, 
5. Kako napredujemo z orglami, 
6. Razno. 
 
Ad 1) Molitev: Tadej Sadar 
 
Ad 2) Pozdrav: Boštjan Šubelj, zapisnikar je Matevž Matos 
 
Ad 3) Refleksija dela za nazaj: 
 

a) Protest in pohod za življenje: Protesta se je organizirano z avtobusom, ki ga je 
plačala župnija Sostro, udeležilo 19 ljudi iz župnije, še nekaj jih je prišlo posebej. Obe 
prireditvi sta bili na nivoju.  
b) Zbiranje podpisov za referendum: Iz župnije je bilo zbranih 86 podpisov, ki so bili 
dostavljeni na ustrezno mesto. Vsega skupaj je bilo zbrano preko 30.000 podpisov. 
c) Pogovor s člani ŽPS 16. 10.:  
- Podana je bila prošnja za klančino do cerkve. Župnik razloži, da je bilo to že 

dogovorjeno z izvajalci, ko bodo tudi urejali trg pred cerkvijo. 
- Nadalje se je postavilo vprašanje pobiranja darov v cerkvi s strani starejših mož. 

Župnik pove, da je ministrantov za to nalogo dovolj, se pa zgodi kdaj, da je 
ministrantov premalo (tako kot zadnjo nedeljo (16. 10). Se pa še vedno išče 
mežnarja, mlajšega upokojenca, ki bi prevzel to nalogo. 

 
Ad 4) Refleksija dela za naprej: 
 

a) 27. 10. - molitev za mir: Mašo bo vodil p. Rufin, svečke, po maši čaj.  
b) Tadej Sadar poda vprašanje, ali župnija potrebuje zvočnik, ki ga na Radiu Ognjišče 
prodajajo. Župnik poved, da je bilo prenosno ozvočenje poleti popravljeno in da se 
trenutno ne potrebuje zvočnika. 
c) 1. 11. - Vsi sveti in 2. 11. Spomin vernih rajnih: svete maše po razporedu. Procesija 
po sveti maši ob 14. uri od cerkve proti pokopališču bo, saj bo cesta v primernem 
stanju. 
d) 6. 11. - Zahvalna nedelja: Darovi pred oltarjem bodo za sestre Misijonarke ljubezni, 
kot že nekaj zadnjih let zapored. Ureditev pred oltarjem naredijo Frančiškove skupine. 
Pri sveti maši ob 10h bo srečanje zakonskih jubilantov. Po maši pogostitev za 
zakonske jubilante. Pri svetih mašah bo ofer za ogrevanje cerkve. 
e) 14. 11. - celodnevno češčenje: klasičen razpored. 
f) 20. 11. - ŽPS pogovori: Predlog, da po maši vsi člani ŽPS, ki so bili pri maši, 
ostanejo na ŽPS pogovorih. Odločeno je, da se vnaprej zadolži odgovorne(ga) za 
pripravo. Potrebovali bi kartonaste kozarce, piškote. → Predlogi za naprej: da se dajo 
tudi pisni predlogi oz. vprašanja za ŽPS. Predlog, da se zapisnik ŽPS objavi na spletu 
in na oglasni deski župnije. V zvezi z delom ŽPS je podan poziv, naj se vprašamo, kaj 
lahko vsak izmed nas naredi za župnijo. Vedno manj bo duhovnikov, vedno večje 
breme bo na laikih. 



 
Ad 5) Kako napredujemo z našimi orglami? 
 
Odbor za orgle se je sestal 10. oktobra 2022. Na srečanju so se dogovorili, da gredo sredi 
novembra dopisi na podjetja glede darov za orgle. Določen je bil kriterij glede botrov 
(diamantni, zlati, srebrni). 28. 11. 2022 bo delo odbora predstavljeno gospodarski komisiji. 
18. 12. 2022 bo po sveti maši ob 10h v župnijskem domu okrogla miza na to temo.  
Postavljeno je bilo vprašanje koliko je znašal predračun, koliko imamo zbrano oziroma koliko 
nam še manjka? Od začetka zbiranja pa do 22. 9. 2022 je bilo s strani darovalcev zbrano 
okoli 119.732,79 eurov. Okoli 160.000 eurov pa je denarja iz denacionalizacijskih postopkov 
na Sv. Urhu. Skupaj je to okoli 280.000 eurov. Po dosegu vsote 300.000 eurov naj bi se 
podpisala pogodba.  
Postavilo se je vprašanje, ali so bile pridobljene res vse možnosti, ali bi bilo mogoče za manj 
denarja kupiti digitalne orgle. Pridobljenih je bilo 5 predračunov. Po pregledu se je odločilo 
za Orglarstvo Močnik, katerega predračun je znašal 326.411,00 evrov. Izbrane orgle so (tudi 
po posvetu in priporočilu uglednih organistov; prof. Dalibor Miklavčič, prof. Nina Frank in 
prof. Klemen Karlin) najboljša opcija in dobro razmerje med kakovostjo in ceno. Glede 
vprašanja okoli nakupa cenejših (elektronskih) orgel je najboljša primerjava, da tudi na 
stenah v cerkvi ne visijo fotokopije, ampak originalne slike in da kipi niso iz (cenejšega) 
gipsa, ampak iz marmorja. Glede klasičnih in digitalnih orgel je bil odgovor s strani Tadeja, 
da je zvok klasičnih orgel neprimerljiv z zvokom digitalnih.  
 
Ad 6) Razno: 

a) Sprejeta je pobuda, da se majniška nabirka nameni za izlet pevce. 
b) Za kurilno olje je župnija pred kratkim plačala 7.100 eurov. 
c) Duhovna obnova za zakonce je prestavljena na 11. 3. 2023, povabi se vse 
zakonce, ne le tistih iz zakonskih skupin. 
d) Dekanijsko spovedovanje za mlade bo 16. 12. 2022 in 31. 3. 2023. 

 
 
Ljubljana, 18. 10. 2022 
 
 

Zapisnikar: Matevž Matos 


